

代禱事項

1. 我們教會 為牧師、長老和教會禱告：
 - 祈求神為我們預備和指引合適的國語和主任牧者。
 - 當我們從大流行病中邁步向前，為教會和弟兄姊妹尋找機會與家人和在社區分享信仰禱告。
 - 為長老和執事們在教會的服事和帶領有果效，並作美好的見證祈禱。
2. A & A
 - 為他們得力量和有效的指導為期十五週的科學、科技、工程及數學課程和關心學生禱告。祈求神讓他們有機會認識家長們，與他們建立信任。
 - 為隊友之間以謙卑和智慧培養更深的理解祈禱。願主保守他們多元文化團隊的合一，以見證福音的大能。
 - 為主賜恩典給他們家每一個人禱告，讓他們保持健康的習慣，建立身體、情感和屬靈的韌力。

Prayer Items

1. Board of Elders, Board of Deacons, and the church:
 - Pray for God's provision and guidance for suitable pastoral candidates (Mandarin and Senior) to meet the church's needs.
 - Pray for our church and our people to seek and find open doors to share their faith with their families and their communities as we move on from the pandemic.
 - Pray for the elders and deacons to be fruitful in their service and leadership in the church and effective in their witness to others.
2. A & A
 - Over the 15-week long STEM course, pray for them to have strength to instruct skills effectively and to care for the students well. Pray for open doors to get to know the parents and building trust with them.
 - Pray for humility and wisdom in cultivating deeper understanding among their teammates. May the Lord protect the unity of their multi-cultural team for the sake of testifying the power of the gospel.
 - Pray for grace for each of them in the family in keeping healthy habits to build resilience - physically, emotionally and spiritually.

Church Family News

1. Please mark your calendar:
❖ **3/1** **7:45pm** **Church-wide Prayer Meeting (on-line)**
2. We plan to conduct baptism in **June**. Classes for baptism candidates and prospective members will start on **March 5th** and be held during Sunday school hour for the whole quarter.
 - If you have accepted Christ as your Savior & Lord and would like to be baptized and consider this church as your spiritual home, please let the pastors or elders know.
 - If you have been a member of another church and would like to count this church as your spiritual home (supporting the church through regular prayers, service & finances), please let the pastors or elders know. **Qualifications for membership include:**
 - confess Jesus Christ as Savior & Lord
 - have been baptized in the name of the Father, Son & Holy Spirit
 - have been attending both Sunday worship and Sunday school regularly for over three months
 - agree with the mission, vision, values, administration & discipline of the church
3. Parent Teen Fellowship (PTF) is collecting nonperishable food items for Central Union Mission. Please place food donations in the plastic bins in the church front lobby. A list of food items Central Union Mission accepts is posted near the bins. The last day to donate items is **TODAY**. Thank you!
4. Please help to fill out the CBCCP Security and Safety Survey **by February 12th**:
<https://forms.gle/BHyktBMaBxtnbiXG6>
5. **SAVE THE DATE**: Church retreat will be held May 27-29; VBS will be held July 31 - August 5. Details will follow.

教會動態

1. 請在您的日曆記下:

✧ 三月一日

7:45pm

教會聯合禱告會(在線舉行)

2. 我們計劃於六月舉行洗禮. 英語及粵語受洗/會員班將於三月五日開始, 在整季的主日學時間上課.

- 若您已接受耶穌基督為您個人的救主, 並願意以本教會為您屬靈的家, 請通知牧師或長老.
- 假如您過去是另一個教會的會員, 願意以本教會為您屬靈的家(以禱告、參與服事及金錢支持教會), 請通知牧師或長老.

會員資格如下:

- 承認耶穌基督為您個人的救主及生命的主
- 曾奉聖父、聖子及聖靈之名受洗
- 於過去三個月內經常參加教會崇拜及主日學
- 同意本教會的宗旨、方針、行政及管教

3. 為鼓勵及裝備更多弟兄姊妹參加詩琴的事奉, 崇拜部將提供現代詩歌司琴伴奏網上課程的學費支助. 這個課程以國語授課, 設有不同程度的課程, 適合不同程度, 甚至不懂彈奏鋼琴但有心志成為司琴的弟兄姊妹參加. 有興趣者請與粵語堂司琴部聯絡人Annie或崇拜部執事Daniel聯絡. **今天截止報名.**

申請資格:

- 樂道堂活動會員
- 崇拜部的詩琴或有心志成為崇拜部詩琴的弟兄姊妹

4. 青少年親子團契正為Central Union Mission 收集保存期限較長的食品. 如果您願意參與, 請將捐贈食品放在教會前廳的箱子. Central Union Mission接受的食品項目張貼在箱子附近. **最後今天收集食品. 多謝!**

5. **粵語姊妹聚會: 不一樣的禱告會**

日期: 2/11 (星期六) 時間: 早上9:30至下午1:00 地點: 南翼禮堂

我們誠意邀請廣東堂的姊妹們一起來到上帝面前, 默想祂的話語, 認識祂, 藉禱告與祂親近. 也邀請妳會後一起用膳. 請以Church Planning Center應用程式或聯絡Angela Wong登記!

6. 請幫忙在**2/12或之前**填寫教會安全調查: <https://forms.gle/BHyktBMaBxtnbiXG6>.

7. **請預留時間:** 教會退修會將於5/27至5/29舉行, 兒童暑期聖經學校將於7/31至8/5舉行. 詳情之後公佈.

聚會出席人數 MEETING ATTENDANCE			1/1	1/8	1/15	1/22	1/29
主日崇拜 Sunday Worship							
9:30	Adult	Mandarin	46 ⁱ	63 ⁱ	70 ⁱ	57 ⁱ	59 ⁱ
		Cantonese	80 ⁱ	66 ⁱ	58 ⁱ	68 ⁱ	82 ⁱ
11:00	Adult	English		120 ⁱ	128 ⁱ	106 ⁱ	133 ⁱ
		Teacher		10 ⁱ	10 ⁱ	9 ⁱ	10 ⁱ
	Children			46 ⁱ	48 ⁱ	38 ⁱ	43 ⁱ
10:00	Adult	CBCF	51#	57*	63*	57*	63*
11:30	Children				9*		
主日學 Sunday School							
9:30	Adult	English	23 ⁱ	68 [^]	32 ⁱ	24 ⁱ	41 ⁱ
	Teens		20 ⁱ		33 ⁱ	28 ⁱ	35 ⁱ
		Teacher	15 ⁱ	16 ⁱ	19 ⁱ	15 ⁱ	15 ⁱ
	Children		37 ⁱ	43 ⁱ	42 ⁱ	33 ⁱ	43 ⁱ
11:00	Adult	Chinese	63*	82 [^]	59*		61*
11:30	Adult	CBCF	21#	34~	37*	33*	33*
10:00	Children			13*	11*	8*	10*

2/1/2023 Monthly Prayer Meeting Attendance (online) 本月禱告會參加人數(連線): 34

Worship/Sunday School: * In-Person & Online 實體及線上 ⁱIn-Person 實體 # Online 線上

~ Online Prayer Meeting/Special Event 線上禱告會/特別聚會

^ Combined English/Chinese Sunday School 英語/國粵語聯合主日學

February 5, 2023	國語 Mandarin	粵語 Cantonese	英語 English
Speaker 證道	張德健長老	劉毅雲牧師	Pastor Plato Chen
Moderator 領會	陳華威弟兄	蔡康明執事	Elder Russ Treadon
Song Leader 領詩	陳華威弟兄	蔡康明執事	Kristen Loo
Pianist 司琴	林慕羽姊妹	李詩菱姊妹	